
Zápis z jednání Kontrolního výboru Zastupitelstva města 

Rychnova u Jablonce nad Nisou 

 

 
Datum a místo konání: 3.7.2013 od 16:00 hodin MěÚ Rychnov u Jablonce n.N. 

Přítomni: Jaromír Palán, Tomáš Levinský, Dana Kozáková 

Omluveni: Petra Svobodová 

 

Program jednání: 

 

Kontrola akce „Mateřská škola v přízemí ZŠ“. 

 

Průběh jednání: 

 

Kontrolní výbor se na svém jednání zabýval podrobnostmi akce „Mateřská škola v přízemí 

ZŠ“.  

 

Posloupnost přijatých usnesení zastupitelstvem: 

 

Usnesení zastupitelstva ze dne 25.6.2012: 67/6/12 – Zastupitelstvo města rozhodlo, že má vůli 

řešit navýšení kapacity mateřské školy v Rychnově u Jablonce nad Nisou. 

 

Usnesení zastupitelstva ze dne 6.8.2012: 85/8/12 – Zastupitelstvo města schvaluje záměr 

rekonstrukce prostor v budově malé školy pro účely zřízení jednoho předškolního oddělení 

mateřské školy podle předloženého návrhy firmy Projekce Novotný. Ukládá MěÚ objednat 

potřebné projektové práce včetně výkazu výměr pro výběr zhotovitele stavby, dále ukládá 

MěÚ zajistit potřebné administrativní náležitosti k navýšení kapacity mateřské školy tak, aby 

v případě schválení realizace rekonstrukce bylo možno zahájit provoz nového oddělení 

mateřské školy již od ledna 2013. 

 

Na webu města nejsou zveřejněné podklady pro jednání zastupitelstva ze dne 6.8.2012 

 

Usnesení zastupitelstva ze dne 12.11.2012: 137/11/12 – Zastupitelstvo města ukládá MěÚ 

zadat výběrové řízení na dodavatele vestavby oddělení MŠ v budově ZŠ. 

 

Kontrola výběrového řízení na realizaci přestavby MŠ v ZŠ: 

 

20.11.2012 byla zveřejněna výzva k podání nabídky s termínem předání 7.12.2012 12:00 a 

podmínkami pro výběrové řízení. 

Hodnota zakázky 1 400 000,00 Kč. Přihlásilo se 7 zájemců. Komise pro výběrová řízení 

doporučila dne 16.12.2012 doporučila jako vítěze fy. Syban s.r.o. za cenu 774 900,- bez DPH. 

Firma Pozemní stavitelství s.r.o. nabídla nižší cenu 732 465,- bez DPH, ovšem nesplnili 

podmínku pětiprocentní rezervy.  

 

Usnesení rady ze dne 17.12.2012: 234/12/12 - rada města na základě doporučení komise pro 

výběrová řízení rozhodla, že vítězem soutěže na akci „Přestavba ZŠ (nové oddělení MŠ)“ je 

firma Syban s.r.o. Podmínkou realizace akce je schválení uvolnění prostředků zastupitelstvem 

města. 

 

Ze zápisu z jednání zastupitelstva ze dne 17.12.2012:  



 

9) Starosta seznámil zastupitele s materiálem k vývoji počtu dětí, kteří budou vstupovat do 

MŠ. Materiál byl připraven vedením ZŠ a MŠ. 

Ing. Žabka zpochybnil počty dětí uváděné  v materiálu č. 3.12. a 4.12 vztahujících se 

k investici do vybudování nové třídy pro předškolní děti v budově ZŠ. Neboť zná případy, kdy 

děti již dosáhly věku 3 let a nebyly přijaty, tento seznam s jeho informacemi nesouhlasí. 

Navíc původní informace byla, že nepřijatých je 13 dětí.  

Starosta sdělil, že jedno místo v MŠ je v tuto chvíli volné a z dětí, které byly u zápisu jsou 3 

děti nepřijaté. 

Mgr. Čaňková připomněla, že investice do přestavby dle výsledku výběrového řízení by činila 

cca 800 tis. Kč. 

Ing. Palán porovnával investici do parku a investici do nového oddělení. Domnívá se, že 

investice do oddělení je rozhodně důležitější a potřebnější. 

Místostarosta konstatoval, že nemá problém podpořit tuto investici v případě, že výhled počtu 

dětí bude vyznívat tak, že oddělení bude do budoucna potřeba. Je však potřeba informace, 

které mají k dispozici zastupitelé dát dohromady a pak společně s vedením školy celou věc 

znovu posoudit. 

  

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města rozhodlo uvolnit finanční prostředky ve výši 775 tis. Kč na vestavbu 

oddělení MŠ v budově ZŠ. 

1 hlasů pro, 6 hlasů proti, 7 se zdrželo – usnesení nebylo přijato (jmenné hlasování list č. 1, 

návrh G) 

 

Závěr: Kontrolní výbor neshledal žádné nesrovnalosti týkající se výběrového řízení. 

Vzhledem k tomu, že původní informace pro zastupitele nebyla relevantní, zdá se, že 

vynaložení prostředků na projektovou dokumentaci MŠ v ZŠ bylo zbytečné. Původně bylo 

v materiálech pro zastupitele prezentováno, že počet nepřijatých dětí je 13, ovšem 17.12.2012 

starosta informoval, že nepřijaté děti jsou pouze 3. Projektová dokumentace je společná i pro 

půdní vestavbu v ZŠ, která se v současné době realizuje. 

 

Jednání ukončeno v 17:00. 

 

 

 

 

 

 

------------------------------------ 

     zapsal Jaromír Palán 

předseda kontrolního výboru 

 


